

CSTM 2023 Conference **Registration - Early Bird rates until April 30<sup>th</sup>**! Click [here](#) !

**Note:** There is a combined membership renewal/conference registration option for CSTM 2023 In Montréal.

### Conference Sessions Available in French

Please note that all the conference plenary sessions and at least one session in each time slot will be translated so that a French session will always be available during the conference except for the oral abstracts on the last day. See the [updated program](#) showing the sessions that will be translated.

### CSTM 2023 Social Events:

- **Fun Run 5K** - Thursday 25 May at 0645 leaving the Westin Hotel.
- **President's Reception** Thursday May 25<sup>th</sup>, 1700 - 1900 at [Centre PHI](#), nominal cost of \$20.00. **Registration required**, includes a complimentary cocktail and hors d'oeuvres.
- **CSTM Posters Viewing** Friday May 26<sup>th</sup>, 1700 - 1730 **Fortifications Room, Westin Hotel**
- **Exhibitor' Reception** Friday May 26<sup>th</sup>, 1730 - 1900 **Exhibit Hall. Registration required.** Enjoy a cocktail, hors d'oeuvres and the latest offerings of the exhibitors, courtesy of the Exhibitors and Sponsors of CSTM 2023.

**CSTM 2023 Conference Organizing** committee are very grateful to the **Sponsors** who are making this conference possible:

<b>Platinum Sponsor</b>	<b>Silver Sponsor</b>	<b>Bronze Sponsor</b>
CSL Behring	Octapharma	AstraZeneca
Grifols	Takeda	Cerus Corporation
QuidelOrtho		Fresenius Kabi
		Roche Diagnostics

### CSTM Educational Sponsor:

Bio-Rad is pleased to present Dr. Matthew Yan on April 3<sup>rd</sup> sharing his experience with the Rare Red Blood program at Canadian Blood Services and an approach to management of rare red cell cases. [Register here.](#)

<b>Title</b>	<b>Location</b>	<b>Date</b>	<b>Language</b>	<b>Link to register</b>
International Symposium on behavioral deferral criteria	Virtual	April 20 <sup>th</sup>	English	<a href="#">Register</a>
Canadian Vascular Access Association (CVAA)	Toronto	April 26-28 <sup>th</sup>	English	<a href="#">Register</a>
18 <sup>th</sup> Annual CBS & ORBCoN Web symposium	Virtual	April 27 <sup>th</sup>	English	<a href="#">Register</a>

**CSTM 2022 Conference Abstracts available in [Transfusion Medicine Reviews](#) Now!**

### CSTM Members: Forgot your password?

The "forgot your password" feature is now available on CSTM member websites.

### Recent Blogs:

Getting the most out of the CSTM Conference – Tips and Tricks (*English only*) [Click here](#)

Check out the latest "Meet the Board" Blog:

[HERE](#) to learn about Marie-Hélène Robert and the Director at Large (bilingual) position.

**What else? Check out the [CSTM Website!](#)**



SCMT 2023 [Inscription](#) Tarif hâtif jusqu'au 30 avril ! Cliquez [ici](#)!

**Remarque:** Il existe une option combinée de renouvellement d'adhésion et d'inscription au congrès de la SCMT 2023 à Montréal.

### Séances du congrès disponibles en français

Veuillez noter que toutes les séances plénières du congrès ainsi qu'une séance dans chaque créneau horaire seront traduites afin qu'une séance en français soit toujours disponible pendant le congrès, sauf les résumés scientifiques oraux de la dernière journée. Aidez-nous à transmettre le message à tous ceux qui désirent assister aux présentations en français. Consulter [le programme mis-a-jour](#) pour connaître les séances qui seront traduites.

### Événements sociaux de la SCMT :

- **Course à pied 5km** : Le jeudi 25 mai 2023, participez à une sortie de jogging de 5km, qui partira de l'hôtel Westin à 6 h 45 pour aller traverser le centre-ville et le Vieux-Port de Montréal.
- **Réception du président** le 25 mai 1700-1900 au coût de 20 \$. **Inscription requise.** Joignez-vous à nous pour prendre un verre, manger une bouchée au [Centre PHI](#).
- **Présentation des affiches scientifiques** le 26 mai 1700-1730 à Salle des Fortifications.
- **La réception des exposants**, le 26 mai 1730-1900 **Inscription requise.** La salle d'exposition pour prendre un verre, manger une bouchée et découvrir les dernières offres de nos exposants.

**Commanditaires – SCMT 2023** Le comité organisateur du congrès SCMT 2023 est très reconnaissant des commanditaires sans qui ce congrès ne serait pas possible.

Commanditaires Platine	Commanditaires Argent	Commanditaires Bronze
CSL Behring	Octapharma	AstraZeneca
Grifols	Takeda	Cerus Corporation
QuidelOrtho		Fresenius Kabi
		Roche Diagnostics

### Commanditaires d'activités éducatifs :

Bio-Rad, est heureux de présenter le Dr Matthew Yan, le 3 avril prochain, qui viendra partager son expérience avec le programme Sang rare de la Société canadienne du sang et leur approche pour la gestion de cas nécessitant du sang rares. [Inscription ici](#). *(en anglais uniquement)*

### Événements éducatifs à venir :

Titre	Endroit	Date	Langue	Lien
Le Symposium international sur les critères comportementaux d'exclusion individualisés	Virtuel	Le 20 avril	Anglais	<a href="#">S'enregistrer</a>
L'Association Canadienne d'Accès Vasculaire (ACSV)	Toronto	Du 26-28 avril	Anglais	<a href="#">S'enregistrer</a>
Le 18e Symposium annuel éducatif sur la médecine transfusionnelle d'ORBCoN/de la SCS	Virtuel	Le 27 avril	Anglais	<a href="#">S'enregistrer</a>

**Les quatre meilleurs résumés scientifiques publiés (SCMT 2022) (en anglais)** [Transfusion Medicine Reviews](#)

**Membres de la SCMT - Mot de passe oublié?** La fonction "mot de passe oublié" est maintenant disponible sur les sites Web de la SCMT.

### Blogues récents :

Tirer le meilleur parti de la conférence de la SCMT - Trucs et astuces *(En anglais uniquement)* Cliquez [ici](#)  
 Découvrez le dernier blogue « Meet the Board »; [ICI](#) pour en savoir plus sur Marie-Hélène Robert et le poste d'Administrateur général bilingue de la SCMT. *(En anglais uniquement)*

Quoi d'autre ? Consultez [le site Web de la SCMT !](#)

